
                   Ordblindeinstituttets 
bemærkninger til kvalitetsrapporten.

Vi anderkender det kvalitetsrapporten uddyber.

Vi er glade for den anderkendelse OI har fået for deres daglige indsats, som giver eleverne en god og 
optimal indlæring

Vi vil på OI havde fokus på følgende!

1.) At der sættes nogle klare mål for hver enkelt elev, så denne kan nå det bedste mulige faglige 
niveau. Skolens mål er, at det samlede faglige niveaux til eksamen øges i forhold til det nuværende.

2.) Elevernes fravær er for stort.  En stor del af fraværet skyldes såkaldt lovligt fravær. 
Det samlede fravær skal ned - gerne på 5 %.  Dette skal bl.a. ske  via bedre information fra 
bestyrelsen samt skolens ledelse, om at støtte eleverne samt forældre op i, at undervisningen har 
stor betydning for den enkelte elev. Der skal informeres til forældre om så vidt muligt holde ferie i 
den planlagte skoleferie. Desuden prøve på at få læge og tandlægebesøg lagt ind efter skole tid 
eller som noget af det første om morgenen.
Vi skal dog gøre opmærksom på, at der er børn, der bor langt fra OI og derfor kan have svært ved at 
nå at komme i skole, hvis der er lægebesøg og lignende i skole tiden.

Der vil komme mere bevægelse i skoletiden. Det vil kunne ses i USU timer, samt se om der er 
mulighed for flere timer med indlagt bevægelse i den fagdelte undervisning

OI, ledelsen ,lærere og bestyrelse arbejder målrettet på at styrke  indsatsen for, at afgangseleverne 
kommer på en ungdomsuddannelse. Bl. a. gennem uddannelse som tema i 10. klasse.

Lærere og OI ledelse er opmærksom på, at få eleverne ud til flere brobygningspraktikker  og 
udnytte det bagland der er i Ballerup – også inden for erhvervslivet.

Skolebestyrelsen på OI


